
СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА
«СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2019, № 1 (29)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2019, № 1 (29)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Исполняющий обязанности директора Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ, заведующий кафедрой общей и практической психологии ИПССО МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации 1998 в области образования, лауреат премии Правительства Российской Федерации 2009 в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации.

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychology, full professor. Acting director of the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations at the Moscow City University. Head of the department of General and Practical Psychology at IPSSR at the Moscow City University. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award in 1998. Laureate of the Russian Federation Government Education Award in 2009. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation.

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор. Заведующий кафедрой педагогической, возрастной и социальной психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ. Лауреат премии Правительства Российской Федерации 2009 в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации.

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychology, full professor. Head of the department of Pedagogical, Developmental and Social Psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations at the Moscow City University. Laureate of the Russian Federation Government Education Award in 2009, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation.

E-mail: rizhov51@mail.ru



НЕМОВ Роберт Семенович — доктор психологических наук, профессор кафедры общей и практической психологии Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ.

NEMOV Robert Semenovich — Doctor of Psychology, full professor, professor at the department of General and Practical Psychology at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations at the Moscow City University.

E-mail: rnemov@mail.ru



ЯЦЕНКО Денис Александрович — кандидат психологических наук, доцент кафедры социальной психологии Московского института психоанализа.

YATSENKO Denis Alexandrovich — PhD (Psychology), docent at the department of Social Psychology at the Moscow Institute of Psychoanalyse.

E-mail: da947@mail.ru



ШЕЙНОВ Виктор Павлович — доктор социологических наук, профессор, профессор кафедры психологии и педагогического мастерства Республиканского института высшей школы Белорусского государственного университета, Республика Беларусь, Минск.

SHEINOV Viktor Pavlovich — Doctor of Sociology, full professor, professor of the department of Psychology and Pedagogical Excellence at the Republican Institute of Higher School (the Republic of Belarus, Minsk).

E-mail: sheinov1@mail.ru



Кибальченко Ирина Александровна — доктор психологических наук, доцент, профессор кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Южного федерального университета Института компьютерных технологий и информационной безопасности (г. Таганрог).

Kibal'chenko Irina Aleksandrovna — Doctor of Psychology, associate professor, professor of the department of Psychology and Life Safety at the Institute of Computer Technologies and Information Security at the Southern Federal University (Taganrog).

E-mail: kibal-irina@mail.ru



ЭКЗАКУСТО Татьяна Валентиновна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Южного федерального университета Института компьютерных технологий и информационной безопасности (г. Таганрог).

EKSAKUSTO Tatiana Valentinovna — PhD (Psychology), associate professor, docent of the department of Psychology and Life Safety at the Institute of Computer Technologies and Information Security at the Southern Federal University (Taganrog).

E-mail: etv01@yandex.ru



АБУШКИН Борис Михайлович — кандидат психологических наук, доцент. Заместитель директора Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ по науке.

ABUSHKIN Boris Mikhailovich — PhD (Psychology), associate professor. Deputy director for Science at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations at the Moscow City University.

E-mail: AbushkinBM@mgpu.ru



МЕРЦАЛОВА Наталья Сергеевна — начальник отдела по связям с общественностью Национального медицинского исследовательского центра кардиологии Минздрава России.

MERTSALOVA Natalya Sergeevna — head of public relations department at the National Medicine Research Centre for Cardiology.

E-mail: natalymertsalova@yandex.ru



МЕЩАНКИН Андрей Вячеславович — старший специалист компании «Российский сервис путешествий».

MESCHANKIN Andrey Vyacheslavovich — senior specialist at the company «Russian Travel Service».

Email: meschankin.andrey@physics.msu.ru



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета.

IVANOV Denis Vasilievich — PhD (Pedagogics), docent at the department of General Psychology and History of Psychology at the Novosibirsk State Pedagogical University.

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



ЗЫХ Адам Альфред — доктор социологических наук, профессор. Профессор факультета педагогических наук при Университете Нижней Силезии во Вроцлаве (Вроцлав, Польша).

ZYCH Adam Alfred — Doctor of Social Sciences, full professor. A professor at the faculty of Education at the University of Lower Silesia in Wrocław.

E-mail: adam.zych@dsw.edu.pl



ДОБРИНА Ольга Александровна — кандидат социологических наук, доцент кафедры социальной психологии и виктимологии Новосибирского государственного педагогического университета (г. Новосибирск).

DOBRINA Olga Aleksandrovna — PhD (Sociology), docent of the department of Social Psychology and Victimology at the Novosibirsk State Pedagogical University (Novosibirsk).

E-mail: dobrina-o@mail.ru.



ТКАЧЕНКО Александр Владимирович — кандидат исторических наук, доцент, доцент кафедры социологии и психолого-социальных технологий Института психологии, социологии и социальных отношений МГПУ.

TKACHENKO Alexander Vladimirovich — PhD (History), associate professor, docent of the department of Sociology and Psychosocial Technologies at the Institute of Psychology, Sociology and Social Relations at the Moscow City University.

E-mail: TkachenkoAV@mgpu. ru